
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 107

Ministeren bedes redegøre for, om det er muligt at anvende skattedata fra indbetalingen

af aktieindkomst som datainput for bedre at kunne estimere værdien af unoterede aktier,

der pt. ikke indgår i formueopgørelser hos Danmarks Statistik og heller ikke inkluderes,

når der skønnes over provenuvirkningen ved indførsel af en formueskat, jf. svar på SAU

alm. del – spørgsmål 4 (folketingsåret 2018-19, 1. samling).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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Skatteudvalget 2018-19 (2. samling)
SAU Alm.del -  Spørgsmål 107

Offentligt


